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Hal 1 – Baneleje og idræt

1
Personlige ejendele skal kunne opbevares ved banerne, da der ikke er 

skabe til aflåsning i omklædning

Der vil være mulighed for at placere skabe der kan aflåses til sko og tasker i 

indgangen til de 2 haller 26.05.23

2 Mulighed for at stille skoene og taske udenfor hallen i aflåst skab
Der vil være mulighed for at placere skabe der kan aflåses til sko og tasker i 

indgangen til de 2 haller 26.05.23

3 Mulighed for at fylde vandflasken i tappehane i omklædningsrum Hane til håndvaske kan ombygges, så vandet ikke er forblandet
26.05.23

HAL 2 – Motorikrum og baneleje

4 hvem er motorik væggen og ribberne rettet mod? Evt. reducere væggen.

Ribber og opbevaring er primært rettet mod gulvaktiviteter og skoler der har brug 

for opbevaring samt forskellige idrætsaktiviteter på programmet. Motorik delen er 

en udnyttelse af arealet over opbevaring, og kan benyttes i forbindelse med 

arrangementer rettet mod børnefamilier. 26.05.23

5
Hal 2 skal ikke inddrages til motorik den bruges meget af foreninger som 

volleyball basketball og floorball.

Motorikdelen er rettet mod en ny målgruppe - børnefamilier. Det er korrekt hal 2 

primært er booket til volley, basket, floorball. Optimal placering af motorik 

overvejes og evt. kan bufferzonen benyttes som et mindre område til motorik  
26.05.23

6 Mange foreninger vil skulle kæmpe om pladsen
Nuværende aktiviteter som floorball, basketball, volleyball er fortsat tiltænkt her, 

flerfunktionaliteten skal udnytte tider uden belægning. 26.05.23

7
Der er mange boulder steder i København så det er ikke aktuelt som 

sportsgren her

Boulder ikke påtænkt, men remedier vist som behov for opbevaring for forskellige 

slags rekvisitkrævende aktiviteter. Opbevaring kan også være yogamåtter, pilates 

bolde. Basketbolde net mv. 26.05.23

8

Kan der laves en bande på 50 centimeter hele vejen rundt den kan 

eventuelt fungere som bænk eller til tasken? Det vil give Københavns 

bedste floorball bane

Ja dette overvejes i relation til øvrige aktiviteter.

26.05.23

9 Husk det er i hal 2 alle floorballforeninger spiller

Det er på mødet blevet klart at hal 2 er oplagt for volley, basket, floorball og Hal 1 

ikke vil kunne benyttes lige så oplagt til disse aktiviteter funktioner bør bibeholdes 

i hal 2 som nuværende 26.05.23

10 Basketkurv ved glaspartiet bør indarbejdes igen Indarbejdes jf. ovenstående
26.05.23

11 Ombygningen må ikke gå ud over de sportsgrene Der er nu

Det er på mødet blevet klart at hal 2 er oplagt for volley, basket, floorball og Hal 1 

ikke vil kunne benyttes lige så oplagt til disse aktiviteter funktioner bør bibeholdes 

i hal 2 som nuværende 26.05.23

12 Bedre udluftning og ventilation Ny ventilation planlægges
26.05.23

13
meget lys udefra er ikke godt for sport der skal være mulighed for 

afskærmning

Der indtænkes mulighed for afskærmning, og overvejes om facaden Bør være 

mindre åben. 26.05.23

14 Varme er allerede et stort problem vil glashuset ikke tilføre yderligere?

Nej umiddelbart ikke, glasgangen er lavere og ligger i 95% skygge. (der laves 

simuleringer for at fastlægge skyggefaktor)- glasgangen vil kunne give mulighed for 

at supplere med naturlig ventilation 26.05.23

15 Hal 3 - Arrangementsalen

16 spejle på begge sider af salen Ja er indtænkt, med spejle foran skabe til opbevaring af inventar
26.05.23

17 Plads til opbevaring af personlige instrumenter Indtænkes i skabsvæg, eller depotrum -  dimensioner oplyses
26.05.23

18 Ventilation skal fungere bedre. Ny ventilation er påregnet
26.05.23

19 Bedre lydisolering for støj til omgivelserne Bedre lydisolering af salen indtænkes så den kan anvendes samtidig
26.05.23

20 Kan der høre et anretter køkken med til arrangementet salen
Forpagteraftale til cafe´forventes baseret på levering ved aktiviteter og er derfor 

umiddelbart ikke muligt. 26.05.23

21 Overveje at rive scene væggen ned og etablere mobilscene
Forslag vurderes nærmere, men da der er behov for depotplads, vil det ikke 

nødvendigvis give mere gulvplads. Men en mere åben scene overvejes i næste fase 26.05.23

22 Bedre scene i salen gerne flytbare moduler En mere åben og mobil scene overvejes i næste fase
26.05.23

23 Eventuelt mulighed for at opbevare stole og borde under scenen
Det undersøges hvor tilgængeligt hulrummet er, der er tænkt opbvavring af 

inventar i skabe pt. 26.05.23

24
Det er praktiske opbevaringsløsninger til både faste brugere foreninger 

samt midlertidig indlejning
En skabsvæg skal/kan evt. imødekomme dette behov, suppleret af depotrum

26.05.23

25 Der er meget varmt i salen når den benyttes til bevægelse Ny ventilation er påregnet
26.05.23

26 Bedre lydisolering og akustik regulering af salen Bedre lydisolering af salen indtænkes så den kan anvendes  med øvrige/cafe
26.05.23

27
Vigtigt at man ikke bare kan åbne op til bufferzonen så der kan foregå 

andre aktiviteter her
OK, noteres

26.05.23

28 bedre ventilation i hele huset må ikke støje i kvarteret Ny ventilation skal overholde krav til støjniveau
26.05.23

29 Ønsker at køkkenet kan bruges til arrangementer
Forpagteraftale til cafe´forventes baseret på levering ved aktiviteter og er derfor 

umiddelbart ikke muligt. 26.05.23

30 Ønsker at man selv kan have mad med til arrangementer
Forpagteraftale til cafe´forventes baseret på levering ved aktiviteter og er derfor 

umiddelbart ikke muligt. 26.05.23

31 Riv sidevæggene til scenen ned det vil gøre salen større og mere fleksibel
Forslag vurderes nærmere, men da der er behov for depotplads, vil det ikke 

nødvendigvis give mere gulvplads 26.05.23

32 Et enkelt rigsystem i loftet til teknik OK, noteres
26.05.23



33 Bedre strøm til teater lys
Nuværende EL-vurderes og  forventes ombygget, der bør overvejes om 

eksisterende lys skal skiftes til LED 26.05.23

34 bedre støj isoleringen i salen så den kan bruges til koncerter
Bedre lydisolering af salen indtænkes så den kan anvendes samtidig med 

øvrige/cafe 26.05.23

35 Der skal være hyggeligt i salen for at børnene vil bruge den til dans
Den planlægges mindre rå, men bør fortsat holdes i mørke farver under hensyn til 

mørkelægning koncerter/teater. 26.05.23

36 HAL 4 – cafe´og møderum

37 Overvej flere rum på 1.sal indskudt dæk kan være svaret.

Flere rum er ikke optimalt placeret på indeliggende indskudt dæk, da  

personbelastningen ikke kan øges. Nye rumfunktioner placeres optimalt i 

bufferzone, hvor forholdene er mere fleksible 26.05.23

38 Trappeadgang er ikke optimalt løst i forslaget

Det vil afhænge af hvilket hensyn den skal imødekomme. Men en yderligere 

bearbejdning af disponering i cafe´ vil være oplagt for at skabe mindre 

rummeligheder, varierende siddemuligheder og afskærmede zoner 26.05.23

39 Omdisponer cafeområdet i samarbejde med forpagter.

Enig, en yderligere bearbejdning af disponering i samråd med forpagter, vil være 

oplagt for at skabe mindre rummeligheder, varierende siddemuligheder og 

afskærmede zoner 26.05.23

40
Der skal være mulighed for at sidde alene og flere sammen, forskellige 

siddemuligheder.

Bør indtænkes i en samlet revurdering, som forventes løst udenvæsentlig 

omdisponering under hensyn begrænset mulighed for merbelastning 26.05.23

41 Loftet skal sænkes så rummet bliver mere intimt, evt. med lamper.
Bør indtænkes i en samlet revurdering, som forventes løst udenvæsentlig 

omdisponering under hensyn begrænset mulighed for merbelastning 26.05.23

42 Cafeen skal skille sig ud fra andre i området.

Cafeen må forventes at sætte tonen for husets atmosfære. Det bør derfor afklares 

yderligere i den kommende fase hvilke aktiviteter og målgrupper den skal danne 

ramme for så den opleves som helt særligt. 26.05.23

43
virkelig optur med et værkstedsrum på første sal vigtigt med skabe der 

kan aflåses
Skabe med lås er indtænkt

26.05.23

44 Bedre lydisolering af mødelokale OK indtænkes
26.05.23

45
Indbygget skabe i cafe til for eksempel brætspil strikketøj symaskiner og 

andet hobby grej
plads i repaircafe´ til symaskiner mv. og brædtspil kan indtænkes i cafe´

26.05.23

46 Støj fra arrangementsalen generer cafeen. Planlægges udbedret
26.05.23

47 Bufferzonen

48 Fleksibilitet mellem zonerne Indtænkes som dobbeltdøre
26.05.23

49 For eksempel læsekonkurrence for de ældre Fint eksempel på anvendelse
26.05.23

50 Graffiti kan blive et problem Valg af overflader under hensyn hertil
26.05.23

51
Mulighed for en form for afskærmning så man kan dyrke sport uden at 

blive kigget på
Der vil blive mulighed for afskærmning

26.05.23

52 Evt. bredere rum for flere muligheder.
Det vil blive på bekostning af pladsen foran, de 3,5 m er egnet for bordopstilling, 

og suppleret med bænke samt passage 26.05.23

53 Uderummet:

54 begrønning af transformer væggen
Der indledes dialog med Radius i kommende faser for at drøfte muligheden om 

samarbejde for mere begrønning 26.05.23

55 mere direkte adgang til cafe Vurderes nærmere
26.05.23

56 kæmpe fan af farver på pladsen Enig
26.05.23

57 Findes der belægning til basketbane hvor bolden ikke larmer Det undersøges nærmere i kommende fase 26.05.23

58 Husk at der stadig skal kunne være skatere Noteret
26.05.23

59 Hvor er affaldsfraktioner indtænkt? 
De er ikke placeret endnu, men tænkes indarbejder hvor de stå i dag, mængden af 

affald skal vurderes nærmere i kommende fase. 26.05.23

60
Der skal være rigeligt med cykelparkering, kan man eventuelt lave et 

cykel p hus et sted?
Det vil være vanskeligt med P-hus på matriklen, men enig, cykelparkering vigtig

26.05.23

61
Klar og tydelig skiltning både ude og inde, samt vejviser fra både søerne 

og nansensgade 
Noteres til videre proces

26.05.23

62
bedre benyttelse er taget oven på anneks, eventuelt en tagterrasse til 

cafeen eller personale

Forslaget vurderes nærmere, men er umiddelbart vanskeligt da den eksisterende 

bygning ikke har bæreevne til terasse. 26.05.23

63 musik øve containere på p-pladsen foran transformerstationen Umiddelbart er der ikke plads, men udearealer skal bearbejdes i næste fase
26.05.23

64
Gerne flere forskellige klatrevægge i udearealet for eksempel på 

transformer væggen

Der indledes dialog med Radius i kommende faser for at drøfte muligheden om 

samarbejde for bedre ydnyttelse af væggen 26.05.23

65 Inddrage noget af den indhegnede plads foran transformerstationen
Det ligger uden for matriklen og er radius adgangsvej, derfor ikke muligt uden 

Radius accepterer. 26.05.23

66 Flere bænke udenfor Noteres til videre proces
26.05.23

67 ribber på udendørsarealet ved klatre stativet Noteres til videre proces
26.05.23

68
Masser af farver i uderummet og net til begrønning af transformer 

stationen
OK indgår i forslaget

26.05.23

69 Platantræet må ikke fældes Noteres til videre proces
26.05.23

70 Petanquebanen må ikke nedlægges.
Umiddelbart mangler der plads, men udearealer skal bearbejdes i næste fase, kan 

evt. fungere som ekstra cykelparkering ved større arrangementer 26.05.23



71
Det nuværende hvide bjerge fungerer supergodt, Klatrestativ er også 

populær – må ikke fjernes
Noteres til videre proces

26.05.23

72
Ikke for mange store borde som lukker af for bevægelse folk sidder 

gerne på asfalten de ældre på bænkene
Noteres til videre proces

26.05.23

73

Glasgangen bør ikke være bredere der skal være mulighed for at man 

fortsat kan komme forbi med sin cykel.  Cykelparkering må ikke reducere 

arealet.

Den rette ballance skal sikres mellem tilbygning og adgangsvej, bearbejdes i næste 

proces og i dialog med TMF vedr. krav
26.05.23

74 Grønt -Grønt – Grønt Noteres til videre proces
26.05.23

75 Andet/generelt

76
Døre indtil alle lokaler låses når de smækker kæmpe problem når folk 

går på toilettet
Burde kunne løses i fremtiden med ADK

26.05.23

77
Mulighed for automatisk regulering af sollys ved ovenlysvinduer, og 

gerne mørkelægning.
Indgår i forslaget

26.05.23

78 Mulighed for koldbade og sauna er et ønske, der er stor efterspørgsel.
Denne skal ikke udelukkes i en lille skala, men vil betyde at andre aktiviteter skal 

nedlægges, hvilket vurderes vanskeligt pt. 26.05.23

79
Er der en større vision for husets identitet, fx som KUBEn på 

Frederiksberg? 

Kulturhusets profil er bæredygtighed, borgerinddragelse og bevægelse. Det vil 

kræve et meget stort driftsbudget at kunne tilbyde et hus som fx. KUBEn, og det er 

ikke en del af opdraget pt.

Sigtet er en modernisering af kulturhuset, så brugsværdien øges, og der skabes 

bedre synergi mellem idræt og kulturfaciliteter samt bedre kobling mellem inde- 

og udearealerne.  26.05.23

80
Det skal være nemt at bruge huset for borgerne i byen, og balancen 

mellem foreninger skal findes.
Noteres til videre proces.

26.05.23


